
 
 
Materiel and Procurement Services / Services du materiel et des acquisitions 
Procurement Hub – Fredericton / Centre d’approvisionnement – bureau de Fredericton 
301 Bishop Drive / 301, promenade Bishop  
Fredericton (N-B) E3C 2M6 

30004292 
May 23, 2023 / le 23 mai, 2023 
 
Subject/ Object: REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION 

 
ADDENDUM # 2 / ADDENDA NO 2 

 
Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, 
Addendum # 2 is hereby issued.  
 
Pour faire suite à la documentation d’accompagnement de l’appel d’offres susmentionné transmise à votre 
entreprise, l’Addenda no 2 est émis. 

 
Question #1 / Question no. 1:      
 
EN: Would it be possible to extend the closing date by 1 week, to June 15? 
 
FR: Serait-ce possible de repousser la date de clôture de 1 semaine, soit au 15 juin? 
 
Response #1 / Réponse no. 1: 
   
EN : Yes, the tender closing date has been changed to June 15, 2023 at 14:00 ADT (Atlantic Daylight 
Time) 
 
FR : Oui, la date de clôture de l’appel d’offres a été changée au 15 juin 2023 à 14:00 HHA (Heure 
Avancée de l’Atlantique). 
 
******************************************************** 
 
Question #2 / Question no. 2:       
 
EN: We would like to know the estimated budget by Fisheries and Oceans Canada for the realization of 
the project if possible. 
 
FR: Nous aimerions connaître le budget estimé par Pêches et Océan Canada pour la réalisation du projet 
si possible. 
 
Response #2 / Réponse no. 2: 
 
EN : Contractors must do their own research to prepare their bid.  
 
FR : Les entrepreneurs doivent effectuer leurs propres démarches pour préparer leur soumission.  

 
 

 
All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged. 

 
Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées. 

 
 


